
 

 

 

 

Inowrocław, 3 lipca 2024 r.  

WDT-I.0003.10.2024 

 

Pan 

Jacek Bętkowski 

Radny Rady Miejskiej Inowrocławia 
 

Odpowiadając na Pana interpelację z 19 czerwca br. dotyczącą „wykorzystania pasów 

drogowych dróg gminnych poprzez umieszczenie na nich plakatów wyborczych” w pierwszej 

kolejności wskazuję, że wyłącznie dwie z podanych przez Pana lokalizacji dotyczą publicznych 

dróg gminnych zarządzanych przez Prezydenta Miasta Inowrocławia i są to ulice: Górnicza 

oraz Prymasa Józefa Glempa, pozostałe są drogami kategorii powiatowej.  

Mając na uwadze powyższe uprzejmie informuję, że  do Urzędu Miasta Inowrocławia nie 
wpłynął wniosek pana Krzysztofa Łukasza Szczuckiego w sprawie wydania zezwolenia na 
lokalizację oraz zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w celu umieszczenia materiałów 
wyborczych, zatem w ww. sprawie zarządca drogi nie wydał zezwolenia na zajęcie pasa 
drogowego na podstawie art. 40 ust. 1 ustawy o drogach publicznych w drodze decyzji 
administracyjnej i nie naliczył z tego tytułu opłaty.   

Jednocześnie wskazuję, że tutejszy organ nie złożył zawiadomienia do organów ścigania i 
nie prowadził postępowania administracyjnego w sprawie zajęcia  pasa drogowego 
publicznych dróg gminnych ulic: Górniczej oraz Prymasa Józefa Glempa bez wymaganego  
zezwolenia w celu umieszczenia materiałów wyborczych.  

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

Zastępca Prezydenta 

   

 

    /-/  Szymon Łepski 

 
 
 
 
 
Otrzymują: 

1. Biuro Rady Miejskiej 
2. a/a 


